
 

 

Brief CV 

Name Sun Lu  中文名 孙璐 

PHOTO 
Gender Male  

Title 

(Pro./Dr.) 
Associate Professor 

Position 

（President…） 

Dean of Research 

Management 

Department 

Country  China 

University/ 

Department 

Research Management Department of Beijing Information Technology College   

(北京信息职业技术学院科研处) 

Personal Website —— 

Research Area 

Quality Education, Educational Management, General Education, 

Theory of Socialism  (素质教育、教育管理、通识教育、特色社会

主义理论) 

Brief introduction of your research experience: 

1. Monograph, Oct, 2014, The Research on Ideological and Political Education Innovation, published by 

Guangming Daily Press. 

2. Thesis: The Analysis on Cyber Language and Ideological and Political Education [J].Language Planning, 

2015(20):92-93.   

3. In June, 2014, I accomplished the research project “The Research on The Cultivating and Evaluating 

System for the Basic Competences and Basic Qualities Required of the Higher Vocational College Students” 

sponsored by the Chinese Society of Vocational and Technical Education. 

4. I am in charge of the research project “The Design and Application of the Competences Evaluation Scale 

Developed Especially for Higher Vocational Students”(Series No. DEB14143).This project is approved by 

and sponsored by Beijing Municipal Education Commission in August, 2014 and is supposed to be 

accomplished by September, 2018.  

5. I am in charge of the research project “The Theoretical Research on Dynamic Assessment on General 

Competences Based on the ZPD Theory”. This research project is a key research project sponsored by and 

approved by Beijing Information Technology College in May, 2018.  

6. I am in charge of the project “The S-CORE Teaching Mode Conducted in the Basic Courses in Higher 

Vocational Education” which was awarded the by Beijing Municipal Education Commission the Second 

Prize for Teaching and Education in May, 2018. 

7. The project “Competences Mode and General Competences Cultivation” was awarded by Beijing 

Municipal Education Commission the First Prize for teaching and Education in September, 2013 and the 

Second Prize by Ministry of Education in 2014. I was the major participant in this project.  

1.2014 年 10月，在光明日报出版社发表专著《思想政治教育创新研究》； 



 

2.2015 年 1月，在全国中文核心期刊《语文建设》发表论文“大学生网络语言和思想政治教育辨析”； 

3. 作为课题主持人，2014 年 6月，历时 5年，完成中国职业技术教育学会科研规划项目《高职学生

基本能力与基本素养培训评价体系研究》（项目编号 102522）课题的研究工作，并顺利结题； 

4.作为课题主持人，2014 年 8 月成功申报北京市教育科学“十二五”规划年度课题《高职院校学生

专项素质测评量表研制与应用》（课题编号 DEB14143）课题研究任务。目前课题研究进展顺利，计划

于 2018年 9月结题验收； 

5. 2018 年 5月，本人主持的《基于 ZPD理论的人才培养通用能力动态评价模式的理论研究》项目，

获得学校重点课题立项； 

6.作为主持人，《基于学生中心理念下的 S-CORE 基础文化课教学模式研究与实践》项目于 2018 年 5

月获得北京市 2017年度教育教学成果二等奖； 

7.作为第一参与人，本人参加的《能力模型开发与通用能力教育》于 2013 年 9月获得北京市第七届

高等教育教学成果奖一等奖，2014年度全国教育教学成果二等奖； 

*****All the columns need to be filled in. 


